
 
 
 
 
 
 

 

Protokół z Sesji Roboczej 
Forum Uczelni Technicznych kadencji 2025 

28-30  marca 2025 r., Kielce 

 

I Sesja Robocza Forum Uczelni Technicznych kadencji 2025 odbyła się 29 marca 
2025 roku i została zorganizowana we współpracy z Samorządem Studentów 
Politechniki Świętokrzyskiej. W Sesji Roboczej wzięło udział 29 z 33 delegatów 
uczelni zrzeszonych w FUT. Do głosowania uprawnionych było 29 delegatów. Zjazd 
mógł podejmować decyzje i uchwały.  

1. Otwarcie posiedzenia; 

Przewodniczący Forum Uczelni Technicznych, Rafał Pyżalski, otworzył I Sesję 
Roboczą Forum Uczelni Technicznych kadencji 2025. Przewodniczący podziękował 
Samorządowi Studentów Politechniki Świętokrzyskiej za organizację Zjazdu oraz 
przywitał gości. 

2. Informacje od Sekretarza; 

Adam Leśniak (Sekretarz): przekazał informacje na temat odbytych oraz 
planowanych zdzwonek Przewodniczących: 

● 30 stycznia 2025 .r  
● 6 marca 2025 r.  
● 17 kwietnia 2025 r.  

Dodatkowo przypomniał o kalendarzu ze wszystkimi wydarzeniami FUT oraz PSRP. 

Sekretarz poinformował, że zakończył pracę nad informatorem FUT, a także 
wspomniał, że na stronie internetowej jest już zamieszczony protokół z I 
posiedzenia Prezydium. 

3. Budżet Forum Uczelni Technicznych; 

Adam Leśniak poinformował o tym, że budżet nie będzie znajdował się na 
Politechnice Lubelskiej tylko na Politechnice Łódzkiej, a także, że sam budżet nie 
został zwiększony przez KRPUT.  

Adam zaprezentował plan budżetu Forum Uczelni Technicznych na rok 
kalendarzowy 2025, który był przedyskutowany przez całe Prezydium. 

  
 



 
 
 
 
 
 

 

 

4. Informacje o Zjazdach i Konferencjach FUT 2025; 

Weronika Fanslau (Członkini Prezydium ds. Zjazdów i Konferencji) przedstawiła daty 
zjazdów i konferencji na rok kalendarzowy 2025: 

● II Zjazd Forum Uczelni Technicznych - 24-27 kwietnia 2025 - Uniwersytet 
Bielsko-Bialski  

● III Zjazd Forum Uczelni Technicznych - 05-08 czerwca 2025 - Politechnika 
Białostocka 

● IV Zjazd Forum Uczelni Technicznych 23-26 października 2025 - Politechnika 
Rzeszowska  

● V Zjazd Forum Uczelni Technicznych - 04-07 grudnia 2025 - Politechnika 
Śląska  

● NAOKOŁO - 12-15 czerwca 2025 - Politechnika Warszawska  
● Konferencja dot. Imprez Masowych - 10-13 lipca 2025 - (uczelnia jest 

szukana) 
● Konferencja Ekspertów ds. Jakości Kształcenia - 13-16 listopada 2025 - 

Politechnika Lubelska  

W związku ze sprawami bieżącymi Weronika poinformowała o odbyciu się 20 
spotkań roboczych dot. Zjazdów FUT. Utworzone zostały również zjazdowe grupy 
robocze, a także stworzone zostały foldery dla uczelni organizujących zjazdy oraz 
excel z potencjalnymi szkoleniami. 

 
 
 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
5. POLIgon 2025; 

Krzysztof Sobiecki (Członek Prezydium ds. Projektów) poinformował  o tym, że 
tegoroczna edycja POligonu odbędzie 20-26 lipca 2025 w hotelu Dobczyce. Wraz z 
Prezydium odbył on wizję lokalną. Procedowane są także umowy z ośrodkiem.  

Osoby z Prezydium zaktualizowały ścieżki szkoleniowe, za które są odpowiedzialne. 

Zaktualizowane ścieżki szkoleniowe: 

Ścieżka” Dydaktyka i Socjal” - Magdalena Patuła  

 

 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Ścieżka “Promocja i Komunikacja” - Magdalena Pietrzyk 

 

 

Ścieżka” Współpraca Zewnętrzna” - Patrycja Kuźmiuk  

 

 

 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Ścieżka “Kompetencje Liderskie” - Rafał Pyżalski  

 

 

6. Współpraca Zewnętrzna FUT; 

Patrycja Kuźmiuk (Członkini Prezydium ds. Współpracy Zewnętrznej) 
poinformowała o stworzeniu grupy roboczej, z którą odbyła 3 zdzwonki.  Zostały 
złożone trzy wnioski grantowe: Erasmus+ oraz dwa wnioski w konkursie ofert na 
realizację w roku 2025 zadania publicznego pn. Organizowanie i animowanie 
działań na rzecz środowiska  akademickiego Za pomoc merytoryczną Patrycja 
podziękowała inż. Szymonowi Łakomemu. 

Patrycja poinformowała o stworzeniu całorocznej oferty współpracy, która jest 
zamieszczona na stronie internetowej Forum Uczelni Technicznych. Dodatkowo 
został opracowany pierwszy newsletter “FUT dla Firm”.  

Członkini  Prezydium, zgodnie z zapowiedziami, wspiera uczelnie przy organizacji 
zjazdów. I Zjazd FUT został wsparty barterem o wartości pieniężnej ponad 7 000 zł. 
Barter został przekazany przez takie firmy jak: Nescafe, Happy Flis, Drink ID oraz 
Starbucks. 

Na sam koniec Patrycja podziękowała całej grupie roboczej za wykonywaną pracę.  

7. Promocja FUT; 

Magdalena Pietrzyk (Członkini Prezydium ds. Mediów i Promocji)  poinformowała o 
opracowaniu graficznym następujących dokumentów: 

● Oferta Współpracy FUT  
● Wstępna oferta współpracy POligon 2025 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
● Informator FUT  

Magdalena poinformowała o tym, że wraz z Łukaszem Piętką stworzyła wstępną 
wizualizację aplikacji zjazdowej. Skonstruowane zostały również stopki mailowe dla 
Członków Prezydium, Komisji Rewizyjnej oraz grup roboczych.  

Dla uczelni, które będą organizowały Zjazdy, stworzony został przykładowy 
Infopack oraz szablony identyfikatorów. 

Członkini Prezydium przybliżyła liczbę postów jakie przez okres sprawozdawczy 
stworzyła i udostępniła (28 postów oraz 90 relacji). Dodatkowo poinformowała  
o przeprowadzeniu zapisów do grupy roboczej oraz wybraniu do niej 4 osób.  

Patronaty FUT: 

Zostało przyznanych 8 patronatów (z czego 3 już opublikowano). 

8. Dydaktyka FUT; 

Magdalena Patuła poinformowała o odbyciu się pierwszej zdzwonki dydaktyków, 
której tematem była motywacja do ankietyzacji. Następnie uczestnikom wysłano 
mail z podsumowaniem. Kolejne spotkania dydaktyków planowane są w 
następujących terminach: 

● 22 maja 2024 20:30  
● 9 października 2025 20:30 
● 27 listopada 2025 20:30  

Powstała grupa dydaktyków na Messengerze, gdzie będzie możliwość wymiany 
doświadczeń oraz szybszego poruszania istotnych tematów. 

Zostanie przeprowadzona kampania promocyjna, w której udział wezmą wszyscy 
dydaktycy. Tematem kampanii będzie funkcjonowanie Komisji Dydaktycznych na 
uczelniach zrzeszonych w FUT, a także metody stosowane do podnoszenia jakości 
kształcenia. 

9. Informatyzacja FUT; 

Łukasz Piętka poinformował o zaktualizowaniu informacji na stronie internetowej 
FUT. Zostały tam umieszczone podsumowania Zjazdów oraz zdzwonek z zeszłego 
roku. Dzięki wprowadzonym zmianom wczytywanie strony zostało przyśpieszone o 
ponad 3 s.  

Została przeprowadzona rejestracja na I Zjazd Forum Uczelni Technicznych na 
Politechnice Świętokrzyskiej. Zostały zaktualizowane grupy mailingowe oraz 
stworzono grupę mailingową na Zjazd. Maile, które od dłuższego czasu nie były 
używane zostały usunięte.  

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Łukasz poinformował o tym, że trwają prace nad stworzeniem aplikacji zjazdowej 
(została zaprezentowana wstępna wizualizacja). Do końca drugiego kwartału tego 
roku Łukasz chciałby, aby można było już udostępnić wersję testową aplikacji.  

10 .Informacje od Komisji Rewizyjnej FUT; 

Anna Suchecka (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) poinformowała o podzieleniu 
się Członkami Prezydium, których poszczególne osoby z Komisji Rewizyjnej będą 
oceniać.  

Ania poinformowała o tym, że Prezydium zostało poinformowane o trzech 
sprawozdaniach: pierwsze w czerwcu, drugie pod koniec sierpnia, trzecie po 
Zjeździe FUT w Rzeszowie. Komisja Rewizyjna wraz z Prezydium opracowały formę 
współpracy na rok 2025. Została stworzona ankieta, gdzie Członkowie Prezydium 
oraz Delegaci  mogą zgłaszać swoje problemy anonimowo.  Ankieta będzie otwarta 
przez cały rok. Dodatkowo została ona mailowo rozesłana do Przewodniczących. 

Komisja Rewizyjna ma  zamiar przygotować ankietę śródroczną, poprzez którą 
Prezydium wraz z Komisją Rewizyjna ocenią siebie nawzajem, a także  postarają 
poprawić się,  jeżeli będą uwagi.  

Komisja Rewizyjna planuje zebrać informacje na temat  Komisji Rewizyjnych w 
Samorządach Studenckich, które są zrzeszone w FUT. Ankieta ma na celu zebranie 
danych do przygotowania raportu na temat Komisji.  

Przewodnicząca wskazała Statut FUT jako kolejną rzecz, nad którą Komisja 
Rewizyjna chce się skupić. Komisja planuje przeanalizować Statut oraz sprawdzić czy 
są w nim jakieś zagrożenia. Efektem będzie wyciągnięcie wniosków oraz 
przygotowanie opisu. Na ten moment będą to nieformalne spotkania z Prezydium. 
Następnie, najprawdopodobniej, będzie to przedyskutowane na Rad Starszych. 

Komisja Rewizyjna podjęła ostatnio uchwałę o zawieszeniu mandatu Uniwersytetu 
Zielonogórskiego. 

10. Informacje od PSRP; 

inż. Szymon Łakomy przypominał, że  już w tym miesiącu będzie odbywała się XXX 
Krajowa Konferencja PSRP, gdzie zostały naniesione pewne zmiany dotyczące 
głównie szkoleniowców. 

Wydarzenia PSRP na rok 2025  

● Akademia ZaProjektowani  PSRP odbędzie się w Lipcu;  
● Eksperci Praw Studenta odbędą się w sierpniu na Uniwersytecie 

Jagiellońskim;   

  
 



 
 
 
 
 
 

 
● Konwent Przewodniczących  odbędzie się 9-12 października 2025 w 

Warszawie. W porównaniu do poprzednich edycji zmianą jest to , że gala 
ProJuvenes odbędzie się w piątek, natomiast w  sobotę będą miały miejsce 
obrady w sali plenarnej w Sejmie RP. Cały konwent będzie zwieńczony galą 
wspominków 30 lecia PSRP.  

Strefa Komfortu PSRP  

PSRP jest na końcu finalizacji umowy z Ministerstwem Nauki i Szkolnictwa 
Wyższego.  

Dodatkowo, Szymon przypomniał, że wszystkie uchwały oraz dokumenty 
wychodzące z PSRP znajdują się w biuletynie informacji publicznych PSRP.  

11. Sprawy bieżące; 

Rafał Pyżalski poinformował o dwóch decyzjach:  

1. inż. Adam Leśniak został wskazany jako osoba odpowiedzialna za finanse 
FUT; 

2. Zostało podpisane porozumienie pomiędzy Forum a Fundacją Politechniki 
Krakowskiej.  

W styczniu odbyło się posiedzenie KRPUT, gdzie Rafał zaprezentował dwa tematy: 
spadek zainteresowaniem studiami drugiego stopnia oraz  minimalizowanie 
kosztów uzyskiwania efektów uczenia się. Dodatkowo były Przewodniczący FUT 
kadencji 2024 (inż. Szymon Łakomy) zaprezentował sprawozdanie finansowe za rok 
2024. Następnie Rafał Pyżalski przedstawił Prezydium FUT kadencji 2025.  
Z dodatkowych informacji 10-12 stycznia 2025 w Warszawie miało miejsce 
przekazanie wiedzy pomiędzy Prezydium FUT kadencji 2024 a Prezydium FUT 
kadencji 2025. 

Odbyły się już trzy posiedzenia Rady Studentów, gdzie zostały wybrane osoby do: 
Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego, Komisji Dyscyplinarnej, Rzecznik Praw 
Studenta oraz Pełnomocnik ds. Wsparcia Studentów Michał Chorodeński.  
Na każdym z tych posiedzeń Przewodniczący FUT musiał się sprawozdawać. 

23 lutego odbyło się oficjalne posiedzenie Prezydium w Lublinie gdzie były 
przedyskutowane kwestie budżetowe oraz sam POligon (protokół z tego 
posiedzenia znajduje się na stronie internetowej).  

12. Nowelizacja ustawy "Lex Kamilek" a szkolnictwo wyższe; 

Przewodniczący Rafał Pyżalski przybliża problem jaki niesie ze sobą ta ustawa.  

Krzysztof Wąsiewski (Politechnika Gdańska): w trakcie dni otwartych każda osoba 
musiała mieć wyrobione dokumenty, jednak uczelnia zwracała te koszty.   

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Gabriela Kwiatkowska (Politechnika Gdańska): była Koordynatorką Dni Otwartych. 
Samorządy Wydziałowe zbierały liczbę studentów, którzy pomagali przy 
wydarzeniu, a następnie zanosiło się tę listę do dziekanatów, które zwracały 
poniesione koszty. 

Bartosz Korba (Szkoła Główna Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie): powiedział, 
że wszystkie wydarzenia na uczelni są organizowane dla osób pełnoletnich. Jednym 
wyjątkiem jest obóz zerowy, jednak tam każdy ma dokumenty wychowawcy. Jego 
zdaniem studenci nie powinni być zmuszani do wyrabiania takich dokumentów. 

Rafał Pyżalski (Przewodniczący FUT): uważa, że samo wyrobienie tego dokumentu 
jest uciążliwe, ponieważ może to trwać długo, a sam ten dokument jest ważny przez 
3 miesiące. 

Damian Tomaszewski (Uniwersytet Przyrodniczy w Poznaniu): na uniwersytecie w 
Poznaniu jest wymagany taki dokument. Był pomysł, aby wprowadzić wydarzenia 
dla osób pełnoletnich, jednak samorząd uznał, że te wydarzenia muszą być 
skierowane do wszystkich. 

Alan Furman (Uniwersytet Ekonomiczny w Katowicach): na dni otwarte osoby 
przychodziły z opiekunami, więc uczelnia nie ponosi odpowiedzialności.  

Adam Leśniak (Politechnika Lubelska): W Lublinie wszystkie wydarzenia są dla osób 
pełnoletnich. Jednak jasno zostało powiedziane, że jeżeli chcą pomocy od 
samorządu i będą wymagali dokumentów, to uczelnia powinna wyrabiać lub opłacać 
te zaświadczenia. 

Maja Kurzawska (Politechnika Poznańska): w trakcie Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy tylko główny szef sztabu potrzebuje takiego zaświadczenia. Będą 
instruktorem w Harcerstwie ze względu na to, że był to wolontariat, można sobie 
wyrobić KRK za darmo. 

Kacper Drozdz (Politechnika Białostocka): ostatnio na Politechnice odbył się dzień 
otwarty, jednak nikt nie wymagał tego dokumentu. Dodatkowo, wszystkie 
wydarzenia są dla osób pełnoletnich. 

13. Sprawy wniesione i wolne wnioski; 

Brak 

14. Zakończenie posiedzenia; 

 

 

 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Sporządził:  

inż. Adam Leśniak 

Przewodniczący  
Forum Uczelni Technicznych 

 
 

 
 

   Rafał Pyżalski 
 

 

  
 


